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摘錄自憲報公佈日期為2014年6月13日之葵涌分區計劃大綱草圖編號S/KC/28。
Extracted from the Draft Kwai Chung Outline Zoning Plan No. S/KC/28 gazetted on 13th June 2014.

因技術原因(例如發展項目之形狀)，分區計劃大綱圖所顯示之範圍多於《一手住宅物業銷售條
例》所要求。 
Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the outline zoning plan has shown 
more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
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摘錄自憲報公佈日期為2014年1月17日之荃灣分區計劃大綱核准圖編號S/TW/31。
Extracted from the Approved Tsuen Wan Outline Zoning Plan No. S/TW/31 gazetted on 17th January 
2014.

因技術原因(例如發展項目之形狀)，分區計劃大綱圖所顯示之範圍多於《一手住宅物業銷售條
例》所要求。 
Due to technical reasons (such as the shape of the Development), the outline zoning plan has shown 
more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
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